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ZÁPIS 
z jednání odborné komise Rady města č. 4/2019 

Komise kulturní,  

které se uskutečnilo 

v pondělí 18. listopadu 2019 v 16:30 hodin  

v informačním centru města v zasedací místnosti v Heřmanově Městci 

 
 

Přítomni: Mgr. Josef Wolf, Mgr. Eva Bočková, Michal Horkel,  Mirka Stará, Kateřina 

Stráčková, Luboš Zemek 

Omluveni: Mgr. Ludmila Bartoníčková, 

Hosté:  

 

1. Předseda komise zahájil v pořadí čtvrté jednání Kulturní komise v roce 2019 a 

přivítal členy. Stávajícím členům byl představen i nový člen komise Luboš 

Zemek, kterého nominovali do Kulturní komise Piráti. Byly oznámeny i další 

změny ve složení komise vzhledem k náhlému úmrtí členky komise paní MgA. 

Markéty Výborné. 

2. Hlavním bodem jednání bylo zamyšlení se nad působením komise v roce 2019, 

rekapitulace dosavadního kulturního života ve městě vč. reflexe jednotlivých 

organizací, vytyčení další pracovních témat a bodů pro nadcházející období 

konce roku 2019 a rok 2020. Komise se shodla na tom, že kulturní dění ve 

městě je velmi živé, pestré a různorodé a že nemá zásadní potřebu do něj 

v těchto chvílích zasahovat či dávat Radě města nějaké zvláštní doporučení či 

podněty k zavádění nějakých novinek. 

Komise zaznamenala určité ohlasy na četnost kulturních akcí ve městě a jisté 

náznaky o tom, zda není kultury ve městě až moc a zda by nebylo vhodné 

některé kulturní akce omezit zvl. ty, které spadají pod gesci městské organizace 

SPOKUL. Komise se v tuto chvíli k těmto podnětům rozhodla nevyjadřovat a 

naplánovala další své jednání na prosinec tohoto roku za účasti pana 

místostarosty JUDr. Tomáše Plavce a ředitele městské organizace SPOKUL 

Dalimila Nevečeřala, na kterém se četností kulturních akcí a jejich podobou ve 

městě, zvl. pak akcí spadajících pod působení organizace SPOKUL, bude 

podrobněji zabývat ve společné diskusi. Dalimil Nevečeřal bude také požádán 

předsedou Kulturní komise, aby předložil způsoby a výsledky financování 

kulturních akcí pořádaných organizací SPOKUL za předchozí roky existence 

organizace až do současnosti a jejich srovnání.  Dále bude požádán o statistiky 

návštěvnosti jednotlivých typů akcí, využití kulturních zařízení apod. 

http://www.hermanuv-mestec.cz/
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3. Komise se zabývala reflexí městských slavností. Předseda komise pozve na 

další jednání naplánované na prosinec tohoto roku pana místostarostu JUDr. 

Tomáše Plavce, aby i společně s ním a s Dalimilem Nevečeřalem o této 

proběhlé akci podiskutovala, vyhodnotila její průběh, ohlasy a příp. podobu 

směr, kterým by se měla ubírat v roce následujícím. 

4. Komise dávám podnět Radě města, aby nějakým důstojným způsobem byla 

vyřešena akustika v Sokolovně, která je pro pořádání kulturních akcí všeho 

druhu velmi nevyhovující a pořádané akce tím velmi trpí na kvalitě, čímž jsou 

poškozováni nejen účinkující ale i návštěvníci. Komise si je vědoma, že 

nejlepším řešením situace by byla kompletní rekonstrukce Sokolovny. Nicméně 

je realistická a chápe, že takovýto návrh by byl pro Radu města v tuto chvíli jen 

těžce akceptovatelný.  

5. Komise se zabývala návrhem na zřízení sdíleného kalendáře kulturních akcí, 

který by bylo ideální zřídit na stránkách města. Tímto nástrojem by se ještě více 

dopomohlo k synchronizaci kulturních akcí konaných ve městě. Komise prosí 

Radu města, zda by se touto možností mohla zabývat a dala komisi zpětnou 

vazbu, zda by to bylo možné. Konkrétní podoba a přístup do takto zřízeného 

sdíleného kalendáře by byla následně diskutována s IT pracovníkem města, 

Informačním centrem města, ředitelem organizace SPOKUL a členy kulturní 

komise. 

6. Komise dává Radě města ke zvážení zajištění provozu Informačního centra 

v době konání významných kulturních i mimo kulturních akcí ve městě v době 

víkendů a svátků jako jsou např. městské slavnosti, setkání pěveckých sborů 

apod. Ve městě v tyto dny je zvýšený provoz a celková vyšší návštěvnost města 

nerezidenty a proto tato služba by měla dle komise v tyto dny své opodstatnění.  

7. Komise se obrací na Radu města s podnětem, aby byly zřízeny kotevní body pro 

pódium na Nám. Míru dle norem ČSN. Pokud má komise správné informace, 

tak takovéto body na náměstí schází a opakovaně dochází k technickým 

problémům při výstavbě pódií a jejich zabezpečení. 

 

Zasedání komise bylo ukončeno v 18:30 hodin. 

 

Zapsal: Mgr. Josef Wolf 
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